

Dubai International Private School - (Al Quoz Branch)

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"
"تمكين العقول، إلهام القلوب، تشكيل المستقبل

Jun 3, 2025

Dear Parents,

We are thrilled to share some exciting news with you! Our school has been awarded the "Skill Development Leadership Award" from the World Education Congress in its 12th edition. This prestigious recognition highlights our commitment to fostering an environment that prioritizes skill development and prepares our students for success in an ever-evolving world.

In addition to this remarkable achievement, we are proud to announce that our school has also received a **Certificate of Excellence** and has been ranked among **Dubai's Top 10 Schools** for high-achieving Emirati students in the **TIMSS 2023** assessment. These accolades reflect our dedication to academic excellence and the hard work of our students and educators.

Furthermore, our principal has been honored with the "Principal of the Year Award 2025" by the World School Summit, recognizing the exceptional leadership and vision that drives our school forward.

These awards are a testament to the hard work and dedication of our teachers, staff, and most importantly, our students. They reflect our collective efforts in creating innovative programs and initiatives that empower our students with essential skills for their future careers.

We believe that skill development, academic excellence, and effective leadership are crucial in today's educational landscape. As we continue to implement various programs aimed at enhancing our students' skills and achievements, we invite you to participate in our upcoming events, workshops, and activities that will further enrich your child's learning experience.

We thank you for your continued support and partnership in our mission to provide the best educational experience for our students. Together, we can celebrate these achievements and strive for even greater accomplishments in the future.

Warm regards,

Principal

Dr. Akram Zayour





Dubai International Private School - (Al Quoz Branch)

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.



"Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future"

تمكين العقول، الهام القلوب، تشكيل المستقبل

03/06/2025

أعزائي أولياء الأمور،

يسعدنا أن نشارككم بعض الأخبار الرائعة! لقد حصلت مدرستنا على "جائزة القيادة في تطوير المهارات " من مؤتمر التعليم العالمي في نسخته الثانية عشرة. تسلط هذه الجائزة المرموقة الضوء على التزامنا بتهيئة بيئة تعزز تطوير المهارات وتعد طلابنا للنجاح في عالم متغير باستمرار.

بالإضافة إلى هذا الإنجاز الرائع، نعتز بإبلاغك<mark>م أن مدرستنا حصلت</mark> أيضًا على شهادة تفوق وتم تصنيفها ضمن أفضل 10 مدارس في دبي للطلاب الإماراتيين ذوي التحصيل العالي في تقييم .TIMSS 2023 تعكس هذه الجوائز تفانينا في تحقيق التميز الأكاديمي والجهود الكبيرة التي يبذلها طلابنا ومعلمونا.

علاوة على ذلك، تم تكريم مدير مدرستنا ب "جائزة مدير العام 2025" من قمة المدارس العالمية، تقديراً للقيادة الاستثنائية والرؤية التي تدفع مدرستنا إلى الأمام.

تعد هذه الجوائز شهادة على العمل الجاد والتفاني من قبل معلمينا وموظفينا، والأهم من ذلك، طلابنا. تعكس جهودنا المشتركة في إنشاء برامج ومبادرات مبتكرة تمكن طلابنا من اكتساب المهارات الأساسية لمهنهم المستقبلية.

نؤمن بأن تطوير المهار<mark>ات، والتميز الأكاديمي، والقيادة الفعالة أمر بالغ الأهمية في مشهد التعليم اليوم.</mark>

بينما نستمر في تنفيذ برامج مختلفة تهدف إلى تعزيز مهارات وإنجازات طلابنا، ندعوكم للمشاركة في أحداثنا وورش عملنا وأنشطتنا القادمة التي ستثري تجربة تعلم. أولادكم.

نشكر لكم دعمكم المستمر وشراكتكم في مهمتنا لتقديم أفضل تجربة تعليمية لطلابنا. معًا، يمكننا الاحتفال بهذه الإنجازات والسعى نحو تحقيق المزيد من الإنجازات في المستقبل.

مع خالص تحياتي،



